
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 30.06.2017 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Borca-Lucan Laura Valentina care a 
fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 218/2017 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
 Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 19 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un 
număr de 17consilieri. Lipsesc următorii consilieri: Leanca Marius, Olariu Nicoleta. 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 

Bobouţanu şi dnul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, presa locală precum și cei doi reprezentanți sătești aleși respectiv,  
domnul Mladen Cristel reprezentant al satului Hăsdat și domnul Farcas Constantin 
reprezentant al satului Groș. 

 
Dl. Laslău Militon Dănuț: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 29.05.2017 și 22.06.2017. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 29.05.2017 și 
22.06.2017 au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local.” 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 

                   „Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 33 al ordinii de 
zi, a următoarelor proiecte de hotărâre: 
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1. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

nr.322/2016.  
 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 al S.C. 
ECO SID S.R.L. HUNEDOARA, precum şi acordarea unui mandat special împuternicitului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. 
HUNEDOARA. 

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, 
pe anul 2017. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura-Valentina: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.   
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.” 
 
După punctul 33 al ordinii de zi se va lua o pauză de 10 minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectul 
de hotărâre. 

„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 
un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                 (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept.” 
 
                      Dl. secretar Laslău Militon Dănuț:  
                      ”Dacă sunt situații?” 
 
                      Dna. Fărcaș Bianca Magdalena:  
                      ”Da. Nu particip la vot la punctul 33.” 
 
                      Dl. Baloșin Nicolae:  
                      ”Nu particip la punctul 29.” 
 

 Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
 ”Cine nu participă?” 
 
 Dna. Borca -Lucan Laura Valentina: 
 ”Dl. Baloșin.” 
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La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  
prezenți). Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a domnului Constantin Ioan. 

 
 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 

Se ia o pauză în vederea analizării actelor şi întocmirea raportului de către 
comisia de validare. 

 
Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Comisia de validare, o rog să vină în biroul secretarului.” 
 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Fărcaș Bianca Magdalena – Secretarul 

Comisiei de validare pentru a prezenta raportul acestei comisii. 
 
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
“Astăzi 30.06.2017, comisia de validare aleasă de Consiliul Local al  Municipiului 

Hunedoara, prin Hotărârea nr.212/2016, în şedinţa de constituire din data de 22.06.2016, a 
examinat, în conformitate cu prevederile art. 31 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu sunt încălcate 
condiţiile de eligibilitate iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă electorală constatată 
în condiţiile Legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara a domnului  
Constantin Ioan declarat ca supleant pe lista PSD.” 
 
                        Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.220/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      ”Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de consilier 
local a dlui Constantin Ioan. 
                      Potrivit prevederilor art.32 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/200, 
republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierii a căror mandate au fost 
validate, depun în faţa Consiliului Local, jurământul prevăzut de lege.” 
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Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dl. Constantin, vă invităm să depuneți jurământul.” 
 

                    Se dă cuvântul domnului Constantin Ioan, pentru a da citire textului jurământului, 
după care semnează textul jurământului în două exemplare. Se roagă asistenţa să se ridice în 
picioare. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                       ”Având în vedere cele prezentate mai sus, domnul Constantin Ioan, intră în 
deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. Astfel, 
numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 20.” 

 
În momentul de față sunt în funcție 20 de consilieri locali, dintre care 18 prezenți. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.221/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 și art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre 

au caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Art.1 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenţă: 
                      1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
                      2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
                      3. Vlad Săndel Lucian – membru 
                      4. Kofity Zoltan – membru   
                      5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

Comitetului de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu 
localităţile din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2012 privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, în sensul înlocuirii domnului Olar 
Cătălin Florin cu domnul consilier Constantin Ioan, a constatat următoarele: 
 

Domnul Constantin Ioan 18 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate  în componenţa Comitetului de înfrăţire, pentru 

coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu 
Municipiul Hunedoara, domnul Olar Cătălin Florin este înlocuit cu domnul Constantin Ioan. 

 
Art.2 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

comisiei pentru localitatea înfrăţită ZENICA, aprobată prin Anexa nr. 2 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 222/2016 privind reorganizarea Comitetului de 
înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii dlui 
Olar Cătălin Florin cu dnul consilier Constantin Ioan, a constatat următoarele: 
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Domnul Constantin Ioan 18 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate în componenţa comisiei pentru localitatea înfrăţită 

ZENICA, domnul Olar Cătălin Florin este înlocuit cu  domnul Constantin Ioan. 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.222/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 300/2016 
privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar şi unităţilor de învățământ preşcolar 
aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
Se trece la votarea titlului hotărârii şi la votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct. 5 din Anexa la 

Hotărârea Consiliului Local nr. 300/2016 privind numirea reprezentanților Consiliului local al 
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Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administrație ale unităților de învățământ preuniversitar 
și unităților de învățământ preșcolar aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Olar Cătălin Florin ca 
reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al 
Colegiul Naţional de Informatică „Traian Lalescu” Hunedoara, cu domnul Constantin Ioan, a 
constatat următoarele: 

 
 

Domnul Constantin Ioan 18 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate, la punctul 5 din Anexa la Hotărârea Consiliului Local 

nr.300/2016, în Consiliul de Administraţie al Colegiul Naţional de Informatică „Traian Lalescu” 
Hunedoara, domnul Olar Cătălin Florin este înlocuit cu  domnul consilier Constantin Ioan. 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.223/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 
221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
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aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr. 221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea 
îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările 
ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Olar Cătălin Florin cu domnul Constantin Ioan, a 
constatat următoarele: 

 
Domnul Constantin Ioan 18 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate privind anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 

221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare, 
domnul Olar Cătălin Florin este înlocuit cu domnul  Constantin Ioan. 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.224/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea și 
funcționarea Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență din municipiul Hunedoara.. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.225/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul consilierilor 

în funcţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului chiriilor aferente 
contractelor de închiriere pentru unitățile locative construite de către Agenția 
Națională pentru Locuințe din municipiul Hunedoara, Str.Luncii, nr.2, bl.7 și Aleea 
Cîmpului, nr.4, bl.6. 

 
 

                       Dna. Borca Lucan Laura V alentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.226/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul consilierilor 

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației imobilului construcție 
și teren, în care şi-a desfăşurat activitatea Școala Generală cu clasele I-IV Boș, înscris în CF 
nr.68900 Hunedoara, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situat  în municipiul 
Hunedoara, sat aparținător Boș nr.134, în cantină socială şi capelă. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri    

                          
                     Dl. Muresan Vasile: 

“Aș vrea să fac un amendament la art.1, să mai punem un paragraf care să sune 
în felul urmator: ”În cadrul locației de mai sus pot desfășura activitățiile autorizate, cetățenii 
satului Boș care aparțin altor biserici, decât cea ortodoxă.” 
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Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
“Nu este restrictiv primul articol. Pot să-și desfășoare și fără acest amendament.” 
 
Dl. Muresan Vasile: 
”Este organizată locația de către Parohia Ortodoxă, ori din experiența pe care am 

avut-o noi cu Biserica Greco - Catolică Ortodoxă și așa mai departe, s-ar putea să fie 
comportamente din acestea exclusiviste și să evităm.” 

 
Dl. Muszic Robert Eugen: 
”Nu este exclusă Ortodoxă. Să fie toate cultele, spune dl. Mureșan.” 
 
Dl. Muresan Vasile: 
”Să aibă dreptul toate cultele să folosească capela și cantina” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Problema este că doar Ortodocșii din Boș si-au manifestat intentia. Adică, 

banuiesc că și cheltuiala pentru amenajare va fi doar a lor. Asta este tot. Adică până la urma 
vor trebui sa isi faca tarife, pentru că daca ei isi investesc banii acolo. Este o cerinta punctuală. 
Si mai e un aspect stiti ca pe noua lege acum cu cimitirele, fiecare  confesiune isi are propriul 
cimitir. Nu ai voie sa ingropi ortodocși la neoprotestanti si viceversa. Este lege. ” 

 
Dl. Muresan Vasile: 
“Era vorba de spatiul public.” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Cum hotarati dumneavoastra, numai sa nu le complicam lucrurile.” 
 
Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Imi pastrez parerea ca nu este restrictiv. Adică, nu este doar cu destinație pentru 

ortodocși.” 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„ Cum hotarati dumneavoastra. Nu cred că este o problema.” 

 
                     Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                    „Dl Jitian.” 

 
Dl. Jitian Simion: 
”Nu supunem la vot amendamentul?” 
 
Dl. secretar Laslau Militon Danut: 
“Dupa ce se ia cuvantul,  daca va pastrati amendamentele se vor supune la vot.” 

 
Dl. Jitian Simion: 
„Din punctul meu de vedere, nu as putea sa fiu de acord cu schimbarea 

destinatiei unei unitati de invatamant in capela.” 
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                     Dl. primar Bobouțanu Dan: 
                      ”Dl professor, este veche, s-a schimbat de mult. Nici nu mai are obiect discutia 
aceasta. Este a patra oara cand, deja trece pentru a putea sa ii dam o destinatie, pentru ca se 
darama in fiecare zi. Am mai discutat ” 

 
Dl. Jitian Simion: 
”Repet. Nu sunt de acord cu transformarea unei unitati de invatamant in capela. 

Se putea gasi orice alta destinatie, in special pentru tinerii din Bos sa se gaseasca o alta 
activitate, astfel incat acea cladire sa nu fie intr-o stare deplorabila. Daca se lua problema din 
timp, se putea construi o capela langa cimitirul din Bos, era timp suficient. Trebuie sa ne 
gandim  in viitor peste 10 ani, peste 20 de ani tot capela va fi acolo in drum? Vreau sa spun ca 
acolo unde este scoala este o portiune de sosea ingusta, incat cu greu trec doua masini, nu 
exista trotuar. Ma gandesc la situatia  in care, la capela este scos decedatul si dus in cortegiu 
spre cimitir . Daca acolo se intampla un accident cine raspunde de ce este acolo?  Eu nu as 
putea sa am pe constiinta pe cineva care este accidentat din cauza ca, nu stiu, mie imi pare 
impropiu, sa fi exact in drum fara trotuar, fara nimic, sa fie o capela cu lumea adunata, 
decedatul scos. Solutia corecta este sa se construiasca si era timp suficient, cred ca era si 
gata daca de cand   am inceput demersurile pentru schimbarea destinatiei s-ar fi gasit fonduri. 
Era posibil sa se faca si prin sponsorizari. Stiu ca bisericile primesc sponsorizari in ciment, in 
materiale de constructii de la firme și cu munca cetatenilor din oștia respectiva se putea 
demara problema. Un proiect pentru o mica capela. Problema aceasta eu am discutat-o cu 
delegatul satesc din Bos. Si dânsul a spus, ”da, pe viitor asa este bine”. Dar parerea mea este 
ca pe moment nu are sens sa  dam o astfel de destinatie. Acum ca si cadru didactic sunt de 
acord ca trebuie schimbata destinatia ca nu mai sunt elevi, dar in altceva. Sa se desfasoare 
activitati educative, culturale undeva in zona aceea. E posibil, tinerii sa se adune, stiu eu o 
mica biblioteca, habar nu am ce. Deci in sensul asta eu asa as gandi. Eu ma abtin de la vot.”  

 
                       
                       Dl. primar Bobouțanu Dan: 

”Daca imi permiteti cred ca am discutat de foarte multe ori subiectul asta, nu doar 
in actualul consiliu local ci si in cel trecut. Cu toata dragostea o mai fac inca odata,  dar daca 
noi ne tot sucim bagam pe ordinea de zi, o dată suntem de acord, odata nu suntem de acord 
apoi suntem iara de acord. Haideti sa va fac si un scurt istoric. Proiectul acesta, este un 
proiect al Partidului National Liberal, ca să se știe,  depus de domnul consilier Jean Magaon si 
cu care am fost de acord, pentru ca salvam o cladire care oricum se va demola. Daca noi ne 
tot gandim si ne razgandim. Preotul din Bos, dansul  a venit cu rugămintea la fostul consilier  
Jean Magaon, ne-a convins pe toti sa ii schimbam destinatia. In prima faza Ministerul 
Educatiei s-a opus, tot asa, cineva care nu sta sa se gandeasca. Și-a imaginat că era o 
scoala. Este o casa de fapt, o casa care a fost pusa la dispozitia celor din Bos cu zeci de ani  
in urma de a se face o scoala cum erau scoliile primare pe timpul respectiv.  Au respins-o 
odata iar a trecut prin Consiliul Local, iar a mai respins-o o data Ministrul Educatiei cum au 
respins si locatia de la Scoala Generala 10. Dupa discutii cu Secretarul de Stat, a inteles ca 
pana la urma nu este un lucru rau ce doresc dansii sa faca, sa salvam o cladire. Nu sunteti de 
acord sa o salvam, nici o problema, dar veniti cu o propunere concreta. Suntem obligati sa 
avem capele in fiecare sat apartinator. Nu punem problema ca schimbam destinatia unei scoli 
ca ea nu mai functioneaza din 2010 sau din 2009 nu mai  are elevi acolo. Cu ambuteiajul care 
s-ar putea creea, aceea a fost ideea parintelui tocmai ca are curtea aceea mare in spate si 
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acolo ai loc de parcare suficient. Sigur, aici puteti avea dreptate. Într-adevar ca e posibil sa se 
creeze ambuteiaj dar si pentru asta chiar daca era o scoală care ar fi functionat tot la fel vin 
parintii cum vin la Scoala Generala 4 de sus unde se petrec acele blocaje, dar in cazul acesta 
dacă este cazul, luam noi masuri de Politie locala nu cred ca ar fi o problema. Eu am introdus 
pe ordinea de zi pentru ca parcurgem niste proceduri, suntem obligati prin lege, am primit 
avizele  necesare. Dumneavoastra hotarati pana la urma, dar comunitatea de acolo isi doreste 
acest lucru si am spus-o, nu este ideea mea, a venit tocmai de la un fost consilier local coleg 
de al dumneavoastra. Eu nu am facut decat sa initiez acest proiect in virtutea acelor discutate 
de atatea si atatea ori. Multumesc.” 

 
Dl. Jitian Simion: 
”Da. Comunitatea intr-adevar isi doreste capela, eu sunt de acord sa fie capelă în 

Boș, dar nu e locul potrivit.” 
                      
                       Dl. primar Bobouțanu Dan: 

„Dl. Profesor nu au unde. Biserica Ortodoxa se afla intr-un litigiu cu Biserica 
Greco-Catolica sau Romano-Catolica, nu cunosc foarte bine care dintre ele, de ani si ani de 
zile. Deci acolo lucrurile tergiverseaza. Ei si-au dorit acest lucru nu noi Consiliu Local, noi 
facem decat sa aprobam sau nu ceea ce doresc cetatenii, iar dumneavoastra sunteti cei care 
hotaratii. Deci, subliniez inca o data, este solicitarea Bisericii Ortodoxe din Bos, nu a Primarului 
Dan Boboutanu.” 

 
 Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
„Dl. Muresan va mentineti amendamentul?” 
 
 Dl. Muresan Vasile: 
 ”Da. Va rog sa-l supuneti la vot.” 
 
Se supune la vot  amendamentul  domnului consilier Vasile Mureșan care 

întrunește 9 voturi ”pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Borca-Lucan Laura Valentina, 
Baloșin Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert Eugen, Mureșan 
Vasile, Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena) şi 9 voturi ”abțineri” (Scurtu 
Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Vlad Săndel, Jitian Simion, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena). 

Amendamentul nu a fost aprobat. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”( Giurgiu Radu Bogdan, Borca-Lucan 

Laura Valentina, Baloșin Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert 
Eugen, Mureșan Vasile, Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena, Scurtu Raul, 
Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Vlad Săndel, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 1 vot ”abținere”(Jitian Simion). 

Art.3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.227/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Formației de Dansuri Populare a                                                                                  
Ansamblului Folcloric ,,Hațegana” al Casei de Cultura din municipiul Hunedoara la Festivalul 
Internațional de Folclor „3nd International Festival of Folklore MONTENEGRO FOLKFEST 
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2017 SUTOMORE, PETROVAC, BAR, BUDVA”, eveniment care se va desfășura în perioada 
04 - 16 august 2017. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
                      -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

 -     Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
 -     Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.228/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului local nr. 
265/2016 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”, cu modificările 
ulterioare. 
 

Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comert- aviz favorabil 
−   Se prezintă raportul comisiei de cultura- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.1 și art.2 din cadrul proiectului de hotărâre au 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Art.1 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
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aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot pentru modificarea art. 1 pct. 1 din 

Hotărârea Consiliului local nr. 265/2016 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu”, cu modificările ulterioare, a constatat următoarele: 

 
Domnul Leanca Marius 18 voturi “pentru” 

 
  În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
este domnul Leanca Marius. 

 
Art.2 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot pentru modificarea art. 1 pct. 2 din 

Hotărârea Consiliului local nr. 265/2016 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu”, cu modificările ulterioare, a constatat următoarele: 

 
                                Domnul Ilea Sorin 18 voturi “pentru”       

 
  În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
este domnul Ilea Sorin. 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.229/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
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contractului de concesiune nr. 1169/15.04.2010, pentru terenul situat în Hunedoara, în 
suprafaţă de 48 mp, înscris în C.F Hunedoara nr.62090, provenit din conversia pe hârtie a CF 
nr.921 N, nr. cadastral 1265, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
                        -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.230/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2017. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget. 
   -   Se prezintă raportul comisiei juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerț. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura Valentina, Baloșin 

Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert Eugen, Mureșan Vasile, 
Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, 
Constantin Ioan, Jitian Simion, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca 
Magdalena) și 2 voturi ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel) 

Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.231/2017 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 

Valentina, Baloșin Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert 
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Eugen, Mureșan Vasile, Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena, Scurtu Raul, 
Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Jitian Simion, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 2 voturi ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad 
Săndel).  

 
 

                La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a imobilului 
format din casă pompe, centrală termică și depozit în suprafaţă totală construită de 1750 mp și 
a terenului aferent în suprafaţă totală de 7461 mp, înscris în CF nr. 67515, nr. cadastrale 
67515-C2, 67515-C9, 67515-C23, 67515, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, 
cu destinaţia de prestări servicii. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  
 Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – președinte 
2. Fărcaș Bianca Magdalena - secretar 
3. Vlad Săndel Lucian - membru  
4. Kofity Zoltan - membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina - membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenței 
comisiei organizării licitaţiei publice pentru concesionarea imobilului format din casă pompe, 
centrală termică și depozit în suprafaţă totală construită de 1750 mp și a terenului aferent în 
suprafaţă totală de 7461 mp, înscris în CF nr. 67515, nr. cadastrale 67515-C2, 67515-C9, 
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67515-C23, 67515, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de prestări 
servicii, a constatat următoarele: 
 
        Demeter Ladislau – Director Direcția Tehnică – preşedinte 18 voturi “pentru” 
         Bistrian Adriana Carla Ița – inspector principal – Serviciul Buget Finanţe, Contabilitate – 
membru 18  voturi “pentru” 
         Rusu Violeta – Șef birou -  Birou Încasări și Inventar – membru 18  voturi “pentru” 
         Matei Adina – consilier juridic Compartiment Concesiuni Închirieri, Administrarea 
Patrimoniului, Privatizare – secretar 18  voturi “pentru” 
         Pahonţu Cristina – inspector principal Compartiment Concesiuni Închirieri, 
Administrarea Patrimoniului, Privatizare – membru 18   voturi “pentru” 
                                                                    
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei publice pentru 
concesionarea imobilului  menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
Demeter Ladislau – Director Direcţia Tehnică - președinte 
Bistrian Adriana Carla Ița – inspector principal – Serviciul Buget Finanţe, Contabilitate 
– membru; 
Rusu Violeta – Șef birou -  Birou Încasări și Inventar – membru; 
Matei Adina – consilier juridic Compartiment Concesiuni Închirieri, Administrarea 
Patrimoniului, Privatizare – secretar;  
Pahonţu Cristina – inspector principal Compartiment Concesiuni Închirieri, 
Administrarea Patrimoniului, Privatizare – membru; 

    
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenței 

comisiei de rezervă în vederea organizării licitației publice pentru concesionarea imobilului 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – șef birou Birou Investiţii - președinte de rezervă 18 voturi “pentru”       
Leștaru Daniela Carmen – șef Birou taxe și impozite locale, Impunere, Constatare, 
Control– membru rezervă 18 voturi “pentru”   
Moise Dorina – consilier superior Birou Urbanism– secretar, rezervă 18 voturi “pentru” 
Malea Raul Nicolae - consilier juridic Compartimentul Relații și Secretariat Consiliul 
local - membru rezervă 18 voturi “pentru” 
    

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării licitaţiei 
publice pentru concesionarea imobilului menţionat mai sus, este următoarea:  

                                                                                             
Nimu Ioan – șef birou Birou Investiţii - președinte de rezervă; 
Leștaru Daniela Carmen – șef Birou taxe și impozite locale, Impunere, Constatare, 
Control– membru rezervă; 
Moise Dorina – consilier superior Birou Urbanism– secretar, rezervă; 

            Malea Raul Nicolae - consilier juridic Compartimentul Relații și Secretariat Consiliul 
local - membu 

Art.7-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.232/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul 
privat al municipiului Hunedoara a parcelelor rezultate din dezmembrarea terenului aflat în 
folosința SC Parc Industrial SRL Hunedoara. 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -   Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de juridic- aviz favorabil 

  -    Se prezintă raportul comisiei urbanism- aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 -      Se prezintă raportul comisiei de comert- aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.233/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării în condițiile legii a 
terenului în suprafaţă de 48 mp, înscris în CF nr. 62090 Hunedoara, număr cadastral 1265, 
situat în str. Trandafirilor nr.27A, aflat în domeniul privat al municipiul  Hunedoara. 

 
Dna. Borca-Lucan Lauran Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.234/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării 
Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi 
completările ulterioare. 
 
                     Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.235/2017 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și acordarea 
unui mandat special împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea CORVINA HUNEDOARA SRL. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.236/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de comodat nr. 249/08.04.2014, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, b-
dul Libertăţii, nr.17, camerele 30,31,32. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.237/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
    La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA în vederea aprobării 
Statutului și Actului constitutiv al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară AQUA PREST 
Hunedoara, în condițiile legii. 
 
                      Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.238/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

20 
 



La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.239/2017 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 256/2014. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 

                      Hotărârea nr.240/2017 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.42/2015 privind încetarea prin acordul părților a Contractului de administrare a imobilului 
”Casa de Cultură” din Municipiul Hunedoara nr.49774/7453/2011 încheiat între Municipiul 
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Hunedoara și Județul Hunedoara și restituirea imobilului în administrarea directă a Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 
− Se prezintă raportul comisiei de cultura–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Giurgiu Radu-Bogdan: 
”Ma bucur sa vad aceasta hotarare pe masa noastra de lucru, ar fi fost mai 

grozav sa o avem de acum un an de zile. Iar inainte de a lua o decizie o să va rog mult de tot 
sa imi spuneti daca, de la Consiliu Judetean a venit vreun document prin care ei sa isi asume 
un termen limita pentru finalizarea lucrarilor sau daca au daca au alocat niste sume pentru 
finalizarea lucrarilor, deoarece experienta ne-a invatat ca nu gasim solutiile la Consiliul 
Judetean, ci le gasim aici in Consiliul Local. Pana acum aici am luat hotarari, dincolo doar 
promisiuni. In cazul in care nu exista termene clare, daca nu exista sume alocate dati-mi  voie 
sa cred ca pentru la anul, acest Consiliu Local va gasi in cadrul bugetului sumele de bani 
necesare sa poata finaliza lucrarile  si sa poata da drumul la Casa de Cultura. Prin urmare, 
cred in Consiliul Local dar nu cred in Consiliul Judetean si daca nu exista termene clare, nu 
exista sume de bani alocate votul PER(Partidul Ecologist Român),  va fi impotriva.” 
 

Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Precum ati vazut, hotararea de Consiliu Local a fost data in mandatul trecut 

pentru a prelua Casa de Cultura. Nu a putut fi preluata, pentru ca nu exista o lucrare definitiva  
acolo, nu se poate face procesul verbal de receptie. In momentul de fata am avut discutii cu 
reprezentantul Consiliului Judetean, cu Dl. Vicepresedinte Andronache, cunoasteți ca am 
vorbit despre acest lucru, il mai repet inca o data, ca sa poata fi finalizata lucrarea care le 
apartine de fapt,  trebuie sa le fie predata Casa de Cultura in administrare. Acesta este scopul 
hotarari de Consiliu Local. In ceea ce privesc bani care ar putea să fie alocati, este prinsa in 
lista lor de investitii,  o sa le cerem si termen dar oricum lucrurile sunt in mare intarziere. Poate 
ca institutie nu credeti in Consiliul Judetean, dar ca si conducere eu cred in Consiliul Judetean 
ca vor gasi bani pentru finalizarea unei lucrari pe care ei au inceput-o. Nu facem decat sa 
parcurgem pasii legali pentru a putea sa finanteze in continuare lucrarile pentru ca nu le 
puteau finanta, fiind Casa de Cultura ba la noi, ba la ei, deci trebuie sa fie clar in administrarea 
lor.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art.1-3 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura Valentina, 

Baloșin Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert Eugen, Mureșan 
Vasile, Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena, Scurtu Raul, Voinia Claudiu 
Sorin, Constantin Ioan, Jitian Simion, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș 
Bianca Magdalena) și 2 voturi ”împotrivă”(Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel). 

 Hotărârea nr.241/2017 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 
Valentina, Baloșin Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert 
Eugen, Mureșan Vasile, Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena, Scurtu Raul, 
Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Jitian Simion, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 2 voturi ”împotrivă”(Giurgiu Radu Bogdan, Vlad 
Săndel).  

 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat, a spaţiilor situate la etajul I, în suprafaţă totală de 78,4 mp din cadrul Complexului 
Comercial Dunărea în favoarea Inspectoratului Judeţean de Jandarmi „Decebal”. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget.-aviz favorabil    
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 

      -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                      Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.242/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de 
închiriere nr.119/05.03.2014 încheiat între Municipiul Hunedoara  și Cherecheş Ramona - 
Floarea. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
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-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.243/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).   Proiect de hotărâre privind aprobarea listei solicitanților care au 
acces la locuințele pentru tineri, destinate închirierii, a stabilirii ordinii și a modului de 
soluționare a cererilor. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de cultura–aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.244/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate situată în 
municipiul Hunedoara. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.245/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbului de locuințe pentru tineri, destinate 
închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.110/05.04.2013 si nr.111/05.04.2013, 
prelungite prin acte adiţionale ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                      -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
 -    Se prezintă raportul comisiei buridice-aviz favorabol. 
 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil. 
 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 246/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului nr. 
1, parter, în suprafaţă de 22,00 mp, situat în Complexul Comercial Dunărea, strada Mihai 
Viteazu, FN, în favoarea Direcţiei Sanitar Veterinare şi Siguranţa Alimentelor Hunedoara. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 247/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 46.000 lei din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor și sportivilor din municipiul 
Hunedoara care în anul școlar 2016-2017 au obținut distincții la olimpiade și concursuri 
internaţionale și naționale, precum şi pentru premierea profesorilor şi antrenorilor coordonatori. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
                      ”Mentionam ca Dl. Balosin a anuntat la inceputul sedintei ca nu participa la vot.” 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comert–aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de cultura–aviz favorabil 

   
                     În continuare se dă cuvântul dl. Consilieri. 

 
Dna. Popoviciu Corina Virginia: 
„Felicitari pentru acest proiect de hotarare. Este foarte bine ca avem grija sa 

premiem elevi performanti. Sper ca  in toamna, stiu ca asa era obiceiul si ceilalti castigatori 
premianti ai olimpiadelor   pe discipline altele decat sportive si culturale.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Dna profesoara e pe lege, doar pe lege. Nu putem sa iesim din tipar, in fiecare  

an la finalul anului scolar primim de la Inspectoratul Scolar, noi doar aprobam sumele.” 
 

Dna. Popoviciu Corina Virginia: 
„Am inteles. Atunci intru la diverse. Eu ma gandeam si la o premiere a sefilor de 

promotie. Dar revin.” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Aveti o idee foarte buna si am vrut si noi sa o punem pe ordinea de zi. Trebuie 

sa fim atenti sa respectam legea ad litteram, altfel  Curea de Conturi vine dupa ani de zile si 
imputa banii, în primul rand primarului dar si Consilului  Local in egala masura. Aici trebuie sa 
fim atenti la lege. Am incercat si noi exact  ce ziceti dumneavoastra, asa ar si trebui.”    

 
Dna. Popoviciu Corina Virginia: 
„Da!” 
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Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Ar trebui sa avem legi mai clare sa putem sa premiem  performanta. Din pacate, 

de exemplu, la  olimpiadele nationale. Olimpiadele nationale nu pot fi premiate, nu? Doar 
internationale, este un non sens din punctul meu de vedere. Dumneavoastra ca profesor nu 
stiu cum il priviti dar mie nu mi se pare corect.”  

  
Dna. Popoviciu Corina Virginia: 
„Nu este corect” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Si nimeni nu vrea sa faca in Parlament sa vina cu o lege clara, cum dau la 

olimpiada internationala si nu dau la cea nationala. Dar de ce?” 
 
Dna. Popoviciu Corina Virginia: 
„Dar, avem aici, in proiectul asta de hotarare si concursuri nationale, premiere, 

uitati-va! Iar olimpiadele nationale pe discipline sunt concursuri nationale, am putea premia si 
alte discipline nu numai cele sportive  si culturale. Voi studia legea sa vedem exact ce spune.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Da. Vă dati seama ca interesul nostru este sa fim in concordanta cu legea” 
 
Dl. consilier Popoviciu Virginia: 
„Sigur. Multumesc!” 
 
Dl. Ardelean Daniel-Cosmin: 
„Aceasi problema vreau sa o pun si eu. Am vazut ca doar pe discipline sportive 

au fost premiati, eu zic ca avem si suficient de buni elevi pe alte discipline si pe discipline de 
matematica, chimie, fizica, mai ales la Iancu de Hunedoara care ar merita un pic de atentie.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Silke, te rog da un raspuns clar ca sa intram in lege. Ce spune legea?” 
 
Dna. Silke Oprean: 
„Din pacate asta era problema nu putem premia decat sportivii la concursurile 

nationale si cele internationale. Elevii doar la fazele inernationale. Urmariti va rog, ultimul 
paragraf din raport.” 

 
Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Inceputul raportului.” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Asta ca sa nu existe o confuzie dusa mai departe in public. Nu facem decat sa 

respectam legea, nu stabilim noi criterile si le stabileste legea. Perfect adevarat ceea ce 
spuneti dvs, si noi am gandit la fel si am facut proiectul de hotarare, dar pana la  urma ar trebui 
sa il intoarcem inapoi pt ca mi s-a arata textul de lege  si eu am ramas nemultumit. Cred ca ar 
trebui sa existe o initiativa legislativa care să lămurească aceste lucruri. Chiar este pacat exact 
cum spuneti dumneavoastra asa ar trebui sa se faca aceste tabele.” 
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Dl. Ardelean Daniel-Cosmin: 
„Dupa parerea mea munca unui elev care ajunge la nationala la informatica sau 

matematica este mult mai mare decat a unei domnisoare care danseaza la  formatia Fiesta. 
Nu am nici o treaba cu, dar, dupa parerea mea. Deci eu stiu ce inseamna sa pui un elev sa 
faca fata la olimpiada mai ales olimpiada nationala. E foarte multa munca, chiar si pe domeniul 
tehnic. Si ar trebui sa incercam sa ii premiem si pe acestia. Va multumesc.”  

 
Dl. Bădin Ion: 
„Da, sunt bucuros pentru aceste distinctii, titluri si premi pe care le-au luat elevi si 

sportivi Hunedoreni in perioada 2016-2017. Sigur, acum nu pot sa fac o comparatie, eu m-am 
uitat pe toate anexele trimise de Cluburile sportive si Inspectoratul Judetean de Invatamant. 
Nu stiu daca cei 46.000 lei sunt suficienti pentru premierea tuturor  care sunt acolo. Dau 
exemplu numai la Ansamblul Hategana unde sunt vreo 40 de membrii trecuți în ansamblul 
care a obținut o performanță internationala. As vrea sa fac referire numa la problema sportiva. 
Cred ca acolo totusi undeva va trebui diferențiat în premiere chiar daca  sunt rezultate. Adica 
diferentierea la premiere la cuantumul banilor care se dau pentru performante sa fie delimitata 
intre performantele care se obtin la sporturile olimpice si sporturile neolimpice.  Multumesc!” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Si ca sa citim exact din raport pentru ca probabil aici nu s-a inteles: OUG 

99/2016 “Prin excepţie de la prevederile alin. (1), în perioada 1 ianuarie-31 decembrie 2017 se 
pot acorda premii pentru sportivii şi colectivele tehnice care au obţinut performanţe deosebite 
la acţiunile sportive internaţionale şi naţionale oficiale, pentru elevii, studenţii, cercetătorii şi 
profesorii care au obţinut distincţii la olimpiadele internaţionale şi concursurile internaţionale pe 
obiecte de învăţământ şi pentru profesorii care i-au pregătit pe aceştia, cu încadrarea în 
alocarea bugetară.” Aceasta este legea. Orice veniti, orice ati veni in plus si ati vota din punctul 
de vedere al celor care verifica Finantele Publice este o incalcare a legi si va trebui sa luam 
banii inapoi. Acum pentru ca si eu in calitate pe primar am spus  ca nu este corect trebuie sa 
solicitam in urma unei adrese facute de Primaria Hunedoara si Consiliul Local Hunedoara, o 
semnam cu totii ca  aici in acest act de lege, sa fie introdus si olimpiadele internationale, este 
ilogic. Atat timp cat la actiunile sportive premiez pe cele nationale si internationale, e adevarat, 
dincoace la olimpiadele celelalte, numai cele internationale si concursuri internationale. 
Da.Deci avem dreptate dar nu putem gresi. Daca gresim va trebui sa ne indreptam impotriva 
celor care   au gresit dar si impotriva celor care au primit 100 de lei.  Am vrut sa fac clarificarea 
din raport ca sa se stie de ce s-a dat asa, sa nu inteleaga pe urma profesorii să spună ”da ca 
meritau asa”, da merita dar legea este una singura.” 

 
 

Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1- 5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 248/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 
bunurilor rezultate din finalizarea proiectului „Moștenirea culturală Castelul Corvinilor – Muzeul 
Casa Breslelor, Municipiul Hunedoara”, din cadrul Programului PA16/RO12 „Conservarea și 
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revitalizarea patrimoniului cultural și natural ” finanțat prin Mecanismul Financiar SEE 2009-
2014 precum și a altor bunuri către Muzeul de arheologie, istorie și etnografie din municipiul 
Hunedoara. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabi 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.249/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către 
Unitatea de Asistenţă Medico-Socială „ Părintele Arsenie Boca” Hunedoara, a spaţiului în 
suprafaţă de 2 mp din incinta acestuia, parter, pentru amplasarea unor automate de băuturi 
calde şi reci şi produse alimentare, aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.250/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor practicate de către Societatea 
Salubprest Hunedoara SRL pentru activitățile specifice serviciului public de salubrizare a 
municipiului Hunedoara, precum și modificarea și completarea Contractului de delegare a 
gestiunii serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara nr. 69/36470/25.05.2015. 

 
 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      ”Dl. Baloșin, nu participa la vot.” 
 
Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl.Muszic Robert Eugen: 
”As vrea sa intreb si eu cum se justifica majorarile de tarife si ce a stat la baza 

acestor majorari? ” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Dna. Camelia.” 
 
Dna. Popa Camelia - Salubprest: 
„La baza acestor tarife au stat modificarile de la depozitare, de la noul deponeu 

de la Barcea Mare, care are tarif de depozitare final de 165,80 de lei pe tona fara TVA. In 
prezent platim  80 de lei pe tona fara TVA  deoarece este o depozitare temporara catre 
Salubritate Deva.” 

 
Dl. Muszic Robert Eugen: 
„Noi acum am inteles ca facem, sau cred eu ca facem si o selectare a deseurilor, 

nu?  
Dna. Popa Camelia - Salubprest:  
„Da, facem o selectare a deseurilor. Pana in prezent au fost valorificate 68 de  

tone de deseuri compuse din hartie, peturi,sticla chiar metale si o continuam.” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„ Cred ca explicatia trebuie sa fie mai larga. In momentul de fata populatia si aici 

ne referim la, celelalte merg unele dupa altele plateste 6 lei si 57 bani cu tot cu TVA. In urma 
deschiderii noului deponeu dar si a taxei, dna. Camelia, să spunem exact, de mediu de la 1 
Ianuarie de 80 de lei pretul se dubleaza. Daca pana acum am platit 80 de lei pe tona pentru 
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depozitarea gunoiului la deponeul  de la Deva. Deponeu  care isi inceteaza evident activitatea 
fiind deschis noul deponeu pe Fonduri Europene din care facem si noi parte din acel  A.D.I.,  
80 de lei plus 80 de lei, deja avem 160 de lei, diferenta ar fi taxa de  5 lei 80 de bani, taxa care 
este pentru administrarea gropii de gunoi. Am facut niste calcule în așa fel incat, sa existe 
gradul de suportabilitate, mai ales ca Societatea Comerciala, este societatea Primariei 
Hunedoara capital integral. In urma calculelor a rezultat la prima propunere o crestere de la 6 
lei 57 de bani,  la 8 lei si 72 de bani. Am spus ca putem sa ne gandim foarte bine cum facem 
selectarea si sa incercam sa coboram pretul. A doua propunere si unde am batut-o in cuie ca 
sa zic asa si o prezentam astazi in fata dumneavoastra a fost de la 6 lei 57 de bani pe tona la 
7 lei și 67 de bani/ tona. Evident ca Municipiul Hunedoara duce cel mai mult gunoi din tot 
Județul, vorbim de 50 de tone zilnic. Dar in cazul in care reusim sa convingem populatia sa 
procedam la acea colectare selectiva, vom putea sa mentinem ceea ce propunem astazi si pe 
viitor cu toate riscurile, sigur vor mai creste preturile. De fapt ce se intampla? In depou la 
Barcea intri cu o masina de gunoi care are la cântarire 10 tone. Pentru 10 tone noi platim de 
fapt 40,93 lei pe tona ca sa fim intelesi, nu 165.”  

 
Dl. Muszic Robert Eugen: 
„Daca nu este selectat.” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Sigur. In momentul in care demonstram ca avem selectat, să spunem, 2 tone, 

cele 8 tone care vor ramane se duc pe groapa cu 165,80 de bani iar celelalte, se factureaza la 
cea ce am spus anterior. In mod mormal noi daca ne tinem de aceasta selectare vom putea sa 
mentinem un tarif acceptabil. Problema este ca noi sa facem o mediatizare foarte buna  in 
randul populatiei, lucru care nu s-a facut  de catre Consiliul Judetean, cand trebuia sa se faca 
pe sume mari de bani, să-l facem în așa fel încât să avem o selectare adecvata ceea ce ati si 
cerut dumneavoastra de multe ori,  puneti containere pentru hartie, puneti containare pentru 
peturi. In aceasta perioada am adus noile containere, noile containare care sunt din plastic. Ati 
vazut ca au inceput sa dea foc prin oras. Nu sta in picioare de ce Politia Locala nu pazeste ca 
nu poti sa fi cu 30 politisti locali in 30.000 de puncte  ale orasului. Aceasta este o problema pe 
care noi trebuie sa o avem in vedere  si totodata mai avem o problema. Problema celor care 
nu isi fac contracte si evident noi ca si Administrator al orasului, noi toți, plangem pe umarul 
celui care vine la noi si spunem ”ce rau este cel de la Politia Locala care m-a amendat ca nu 
am avut contract de gunoi”. Nu este asa. Toata lumea trebuie sa plateasca, nu este corect sa 
se duca gunoiul pe domeniul public sa se arunce la intamplare  si nici cand vedem nu sesizam 
pe nimeni. Dna Camelia, am fost clar?” 

 
Dna. Popa Camelia - Salubprest: 
„Da. Foarte clar.” 
 
Dl. Mititelu Marin: 
”La diverse se poate interveni pe subiectul asta?” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Da. Sigur.” 
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 Dl. Muszic Robert Eugen: 
„Deci eu am intervenit pentru ca in momentul cand, acum cateva sedinte a fost in 

cadrul Consiliului Local domnul Panta ne-a asigurat ca nu se vor scumpii si nu se va intampla 
nici o majorare de tarife in urmatoarele luni.”   

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„ Nici nu vad cum ar fi putut sa spuna asa ceva in conditiile în care de la 1 

Ianuarie, cine nu cunoaste va spun inca o data. De la 1 Ianuarie se plateste o taxa pe mediu 
de 80 de lei. Hai sa adunam, nu are cum. Problema este ca noi reusim sa menținem un pret 
echilibrat si vrem sa il mentinem si in continuare si aici intervenim cu totii la acea selectare a 
gunoaielor. In rest ce spune Dl. Panța, daca a spus asa ceva sau ce spun altii, va dati seama 
nu are cum.”   

 
Dl. Muszic Robert Eugen: 
„Noi trebuie sa ne gandim pentru cetatenii municipiului Hunedoara pentru ca 

orice majorare de tarife este  in detimetrul dansilor si chiar trebuie sa vedem si sa gasim 
solutiile cele mai bune pentru ca o familie cu 5-6 copii sau mai multi, pentru ca avem destule 
cazuri in municipiul Hunedoara cu familii cu foarte multi copii, vedem la Asistenta Sociala cate 
cazuri sunt, i-ar impovora foarte mult aceasta majorare de tarife. Trebuie sa ne  gandim foarte 
bine cum putem sa le reducem sau chiar sa le mentinem pe o perioada mult mai indelungata 
decat sa le majoram din 5 in 5 luni sau din 6 in 6 luni pentru ca daca luam in ultimele luni, in 
ultimi 2 ani sau tot majorat tariful.” 

 
Dna. Popa Camelia - Salubprest: 
„Nu. Din 2013 nu a mai fost majorat tariful la Salubrutate. Din 2013.” 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Si atentie, aici nu este vorba de a....”  
 

                       Dl.Muszic Robert Eugen: 
„ Vorbeam de tarife in general nu ma refeream doar la salubritate, mă refeream   

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Dl consilier ma refer la salubritate. Si eu as fi primul populist ca sunt social-

democrat de stanga, stiti.” 
                       
                      Dl. consilier Muszic Robert: 

„Pai tocmai de aceea asteptam din partea dumneavoastra o mentinere a taxelor.” 
 

Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Atata de mult as dori sa fac asta. Noi am stat saptamani intregi si am discutat tot 

felul de solutii. Dna Camelia a venit cu multe solutii. Eu nu le accept decat pe cele care 
respecta ad litteram legea. Nu vreau sa raspund pentru nimic. Ca atare, tot acest  tarif a fost 
socotit exact la ce se intampla in municipiul Huneoara in momentul de fata. Trebuie sa ne 
asumam cu totii. Avem o societate comerciala  care nu poate merge pe pierderi, pentru ca 
pierderile pe care le-am generat tot datorita noua le-am generat, nu datorita altui argument. 
Singura varianta in momentul acesta…”  
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                      Dl.Muszic Robert Eugen: 
 ”Am inteles Dl. Primar! 
 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Alții le vor majora și mai mult. Evident că toti ne dorim. Eu imi doresc de 

exemplu, sa nu platim gunoiul, se poate? Asta imi doresc. Putem? Pot sa vin in fata 
dumneavoastra cu un asemenea act normativ, o asemenea hotarare de Consiliu Local sa nu 
platesc gunoiul? Nu cred. O crestere trebuie sa o facem tocmai pentru a mentine Societatea 
Comerciala la parametri pe care ei si fixeaza. Cresterea nu este mare. Sigur dumneavoastra 
atrageti atentia, pe viitor. Acum  nu știu dacă Panța a spus treaba asta. Eu nu imi aduc 
aminte.”   

   
                      Dl.Muszic Robert Eugen: 

 „Si ce se va intampla... 
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Dar problema este cu acea taxa de mediu. Taxa mediu este pusa de Uniunea 

Europeană pentru ca si noi am primit bani de la Uniunea Europeana  pentru inchiderea gropii 
de gunoi de la Hunedoara, pentru noua groapa de gunoi de la Barcea, pentru tot ce vedeti 
infrastructura asta.” 
 
                       Dl.Muszic Robert Eugen: 

„Tot dvs. spuneați că veți discuta cu dl. Pana în urma discutiilor care le-am avut 
in cadrul Consiliului Local si spuneati ca se va veni cu o solutie ce se va intampla  cu 
Societatea Salub Prest în momentul cand se va deschide.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
”Am si discutat, am discutat in cadrul Consiliului, am discutat problema aceasta 

cand am spus ca vor prelua inclusiv containarele ingropate, urmând sa ne plateasca redeventa 
si mai departe nu discutam de societate.”  

 
                      Dl.Muszic Robert Eugen: 

„Cu angajatii?” 
  
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Cu siguranta pe ordinea de zi veti avea dumneavoastra posibilitatea sa ganditi 

ce se va intampla la momentul ala, dar nimeni nu știe exact când este momentul acela. Ati 
vazut contestatii în momentul de fata la Caietul de sarcini, la achizitia pentru cei care opereaza 
pe groapa.”   
 
                     Dl.Muszic Robert Eugen:  

„Exact ce ii spuneam dlui Panta daca va amintiti, ca daca se va intampla aceasta 
problema cu contestatiile, ce va face? si a spus dânsul ”nu cred ca se va face.” E, s-a 
intamplat si chestia asta si atunci o sa ajungem poate cum au ajuns si alte orase.” 

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„ O sa ajungem sa functionam in continuare cu Societatea” 
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                      Dl.Muszic Robert Eugen: 

„Asta este foarte bine dar sa nu mai majoram tarifele, pentru ca majorandu-le in 
continuare vom pune birul pe populatie si nu e bine. Nu facem in pierdere, ca salubul nu este 
in pierdere dl. Consilier. Colegul, nu este in pierdere.”  

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 

                       ”Va rog sa ma credeti. Tocmai ca nu este in pierdere  diferenta asta este atat de 
mica. In alte parti este mult mai mare, ganditi-va la 80 de lei plus 80 de lei, adică dublu, aici nu 
avem dublu.”   

 
                     Dl.Muszic Robert Eugen: 

„Daca noi reusim sa facem acea selectare a deseului va scadea?”  
 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Va scădea. Sigur, sigur.” 

                     
                      Dl.Muszic Robert Eugen: 
                     ”Trebuie sa gasim solutiile sa putem face aceasta selecție.”  

 
Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Ideea este sa comunicam cat mai bine. Toti consilierii locali pe zona de care 

apartin plus ceilalți responsabili pe zone din partea Primariei ca avem si din partea Primariei 
fixati pe zone, trebuie sa mearga in fiecare zi  și să explice acest lucru. Cum se face, de ce se 
face, vom scadea costurile si tot o data.....”  

 
                       Dl.Muszic Robert Eugen: 

„Trebuie facuta o informare corecta a populatiei si in acest fel se poate face și 
prin anumite pliante prin care sa se spuna ca daca nu se va face aceasta selectare a deseului 
va trebui majorat tariful, si la om cand ii spui ca ii maresti pretul il sensibilizezi ca sa  mearga 
sa duca gunoiul selectiv exact cum este normal.” 

 
 Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Si totodata nu trebuie sa le mai dam dreptate celor care nu vor sa isi faca 

contracte la gunoi.” 
                       
                       Dl.Muszic Robert Eugen: 

”Trebuie sa fie la fel pentru toata lumea.” 
 
  Dl. primar Bobouțanu Dan: 
„Aici trebuie sa fim toti de acord sa nu fim unii de stanga si unii de dreapta, nu 

toata lumea trebuie sa plateasca acest serviciu pentru ca pana la urma societatea 
functioneaza din banii cetățenilor. Multumesc mult!” 

 
                       Dl.Muszic Robert Eugen: 

„Multumesc si eu.” 
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Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.251/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
                La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în funcţie). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 
ale iinstituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi 
finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.252/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

PAUZĂ 10 MINUTE. 
 

La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 322/2016. 
 

Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.253/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 
al S.C. ECO SID S.R.L. HUNEDOARA, precum şi acordarea unui mandat special 
împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. HUNEDOARA. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
 -     Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.254/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 36 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2017. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei de urbanism - aviz favorabil 
  -     Se prezintă raportul comisiei de comerţ - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina:  
”In temeiul dispozitilor art.49 alin.5 din Legea 273/ 2006 privind finanţele publice 

locale, cu modificările şi completările ulterioare, se impun efectuarea de ”Virarile de credite 
bugetare in cadrul aceluiasi capitol bugetar, intrucat au fost omise din proiectul de hotarare, 
astfel: 

Capitol 5101032025: -20.000 mii lei: 
              510103200109: -15.000 mii lei 
              5101032013: 5.000 mii lei 
              510103200601: 40.000 mii lei 
La anexa nr.1 a proiectului de hotarare, care se va modifica in mod 

corespunzator.” 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.255/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 
37. Diverse 
 
Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Trecem la diverse. Înscrieri la cuvânt dacă sunt. Domnul Vlad, domnul Muzic, 

domnul Giurgiu, domnul Kofity, alți consilieri dacă mai sunt, doamna Popovici, domnul Bârgău, 
domnul Mititelu și domnul reprezentant.” 
 

 Dl Secretar Laslău Militon Dănuț: 
 ”Reprezentantul sătesc.” 

 
Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Doamna Popovici.” 

  
 Dna Popovici Corina Virginia: 
 ”Da, este vorba de Parcul copiilor de vis – a - vis de Școala 2 care este de-a 

dreptul distrus, mai e ceva de rupt și cărat de acolo, dar în mare parte e jalnic și Parcul știu că 
este mai vechi, dar din nefericire se întâmplă și încep să se întâmple astfel de lucruri și în 
parcurile care au fost construite anul trecut, deci vis –a - vis de B-dul Dacia, în spate, e o casă 
de rugăciuni sau ce este acolo, cum se numește?” 
 

 Dl Secretar Laslău Militon Dănuț: 
 ”Pe strada Runcului, bănuiesc.” 

 
 Dna Popovici Corina Virginia: 
 ”Da, micro 4 sau cât este. A fost smulsă o masă, covorul acela cauciucat este 

distrus. Poliția Comunitară nu ar trebui, să se deplaseze mai des prin parcurile astea? Părinții 
se plâng că tineri de 17-18 ani folosesc aceste locuri de joacă și copiii mici, părinții cu copiii 
mici ajung chiar să aibă discuții în contradictoriu cu acești tineri și sunt foarte obraznici și chiar 
nu fac față, părinții în cauză. Deci parcurile, dacă vrem să avem grijă de ele și să le păstrăm 
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cât mai mult, cred că ar trebui să fie păzite mai temeinic. Și altă problemă, am o plângere de la 
S.C. Dacia Service. Sunt zile în șir când  intrarea în service este blocată de mașini cu domni 
care vin la terasa aflată în dreapta service-ului. De multe ori folosesc chiar parcarea din 
service și dânșii lasă bariera. Nu-i poate opri nimeni pentru că ei clacsonează în disperare și 
până la urmă trebuie să o ridice și să-i lase să plece și nu mai fac față. Clienții de la Dacia 
atunci când sunt două mașini parcate pe intrarea aceea nu pot intra, cred că ține tot de Poliția 
Locală, au făcut plângeri și nu se rezolvă absolut nimic.” 
 

 Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
 ”Domnule Primar.” 

 
 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Poliția Locală are un program de patrulare. Totodată am venit cu o inițiativă de a 

pune la toate ușile blocurilor câte un număr de telefon sau numărul de telefon de la Poliția 
Locală pentru a fi și înștiințați. Nu avem camere de luat vederi în tot orașul și o astfel de 
extindere înseamnă o sumă enorm de mare. Evident, cunosc situația și domnul Giurgiu mi-a 
semnalat-o cea de la locul acela de joacă, am și dezafectat ceea ce era acolo periculos. 
Aseară am primit o fotografie de la o doamnă cu niște tineri care se dădeau  în balansoarele 
alea și săreau cu picioarele pe jocurile copiilor. Chiar am rugat-o, zic înainte de a-mi trimite 
poza un telefon la Poliția Locală,” Nu vreau să mă pun rău cu nimeni”. Bun, am dat eu dar 
până am dat evident că ăia au plecat de acolo. Spiritul cetățeanului de cele mai multe ori nu 
este cel pe care îl vedem noi  la unii dintre noi, să ne revoltăm, să sunăm, să facem adrese, ci 
de a spune că există, dar nu dau telefon din motivul care l-am spus. Ei patrulează în 
continuare, nu numai că locuiesc eu în zonă, bănuiesc că patrulează pentru că trebuie să 
patruleze și mi-au dat, în fiecare luni dimineață îmi prezintă situația amenzilor, dăm amenzi 
pentru distrugerea  obiectelor de pe domeniul public am făcut și un dosar penal pentru cel care 
a distrus coșurile de gunoi, noi facem ceea ce trebuie să facem. Dacă și cetățenii ne vor ajuta 
prin telefoane la Poliția Locală aici la noi ar fi foarte bine mai ales că am dezactivat acel modul 
care îl aveam dacă vrei să suni nu știu unde apasă tasta cutare, nu, se face legătură directă 
chiar cu polițistul de servici. O să încercăm totodată și o modernizare a acestor parcuri de care 
ziceți, să achiziționăm mobilier, sper să țină. În ceea ce privește relația cu Dacia Service, da, 
tot așa ziceți că au sunat la Poliția Locală  și nu s-a luat nici o măsură?” 
  

 Dna Popovici Corina: 
 ”Au chemat, da, da.” 

 
 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Și?” 

 
 Dna Popovici Corina: 
 ”Îi atenționează, dar nu folosește la nimic.” 

 
 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Au o barieră acolo, până la urmă.”  

 
 Dna Popovici Corina: 
 ”Au o barieră, da.” 
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 Dl Secretar Laslău Militon Dănuț: 
 ”Acolo discutăm despre un teren proprietate privată. Ei trebuie să-și asigure paza 

în primul rând acolo. Competența Poliției Locale, nu pot să-i sancționeze dacă...” 
  

 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Dar nu, doamna Profesor vorbea  și despre faptul că intrarea e blocată. Da o să 

le atrag atenția, sigur.” 
 

 Dna Popovici Corina: 
 ”Intrarea de pe trotuar. Pe trotuar se așează pe o parte și pe alta și dacă vi de pe 

banda întâi oricum, avem copii la practică de aceea știu foarte bine situația.” 
 

 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Ați văzut că cel puțin pe sectorul acesta, pe B-dul Dacia se patrulează. O să le 

atrag atenția.” 
 
 
  
 

Dl Jitian Simion: 
 ”E problema Poliției Locale, că blochează accesul.” 

 
 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
  ”E problema Poliției Locale. Corect. Poliția Municipală Rutieră, poliția Locală 

Rutieră, așa este. Așa este, dar știți cum este? Dacă unul a blocat și i se atrage atenția și 
pleacă de acolo e clar că nu îl mai prinde Poliția asupra faptului. Trebuie să fi în timp real acolo 
să-l poți prinde. Dar sancțiuni să știți că se dau și vă pot prezenta dacă doriți, uitați chiar în 
ședința viitoare o să vă prezint toate sancțiunile care s-au dat de către Poliția Locală de la 
începutul mandatului nostru până în prezent și pe ce spețe, și ce sume și cui, că eu le primesc 
săptămânal, eu le cer asta.„ 
 

 Dna Popovici Corina: 
 ”Da, mulțumesc” 

 
 Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
 ”Mergem mai departe. Dl. Kofity.” 

 
  Dl. Kofity Zoltan 
 ”Revenind la curățenia orașului într-adevăr am majorat tarifele pentru Salub și 

ideea de bază este ca să avem un oraș frumos și unul curat. Până la urmă scopul acesta este 
și consider că nu este de ajuns ca domnii consilieri să informeze cetățenii, cred că ar fi bine să 
facem un plan de informare a publicului.”  
 

 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”A, nu logic, se va face un plan de informare, există deja,  nu doar consilierii.” 

 
 Dl. Kofity Zoltan: 
 ”Și în paralel cu asta să le atragem și atenția că se va proceda  la amendarea 

acelora care nu folosesc coșurile de gunoi așa cum trebuie și așa cum s-ar face normal, 
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pentru că și cu selectarea deșeurilor acuma încercăm să mergem în direcția bună, și 
europeană și ar trebui și oamenii să înțeleagă asta și eu știu eventual în prima fază doar 
atenționări, dar ca să fie clar și pentru ei că într-o lună, două, în câtva timp vor fi amendați 
pentru aruncarea pe jos a gunoaielor. Asta a fost una dintre punctele pe care am vrut să le 
ating și a doua referitor la Biserica Romano-Catolică din Hunedoara care încă are problema pe 
care am ridicat-o cu câteva luni înainte de acoperiș ar fi foarte bine venită o alocare a unei 
sumei pentru reparații de urgență, fiindcă în continuare plouă în Biserică, aș vrea la 
următoarea rectificare de buget să prevedem o sumă care este necesară acolo. Mulțumesc.” 
 
 

 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Vreau să fac o completare pentru că cu siguranță nu este un consilier de la 

masă care nu a fost interpelat de către un preot pentru ajutorul unei Biserci sau alteia, de 
regulă, acest sprijin financiar se face pe Legea 350, proiecte și încurajații când o să fiți 
interpelați, dacă nu ați fost să scrie proiect pe 350, pentru că acolo sunt banii puși pentru așa 
ceva, în cadrul proiectului să fie pus un deviz care să poată fi verificat, un deviz de lucrări de 
către compartimentul de specialitate, evident mai există un cadru legal prin care putem ajuta 
bisericile și o să mai venim pe ordinea de zi cu astfel de ajutoare, dar acolo este mult mai 
restrictiv, dacă sesiunea de proiecte trece, nu, mie îmi place să lucrez cu hârtiile, nu să stea 
cineva să nu le facă și să ceară, nu, facem hârtii, scriem proiect pe 350, am mai spus-o de 
când am intrat în Primărie, anul acesta de ce n-au depus, de ce n-au depus, cine i-a oprit?  Îi 
simplu, dar e greu cu scrisul probabil, dar trebuie să faci altfel  că altfel vine Curtea de conturi 
și ne impută banii, cum facem, cum recuperăm ? A mai încercat o biserică să o ajutăm și n-am 
putut, deci, trebuie să le spuneți exact cum sunt pașii și toți știți de 350. Celălalt cadru legislativ 
prin care putem ajuta este mult mai restrictiv, o s-o facem dacă se îndeplinesc condițiile la 
orice, la orice Biserică nu sunt împotrivă, că de fapt nici eu, nu eu, nu eu trebuie să votez, ci 
dumneavoastră trebuie să faceți asta.” 
 

 Dna Borca-Lucan Laura Valentina:  
                      ”Da, mergem mai departe. Domnul Vlad?” 
 

 Dl. Vlad Săndel: 
 ”Da, am două probleme pe care aș vrea să le spun aici. Prima problemă se 

referă la Consiliul de administrație de la Școala gimnazială nr.1. A fost un an de când am fost 
consilier, nici măcar un mesaj n-am primit de la această școală pentru a participa la Consiliul 
de Administrație, acum nu știu care este problema, ori nu se fac acele ședințe de Consiliu de 
Administrație, ori pur și simplu nu au nevoie de noi. O explicație trebuie să fie, zic eu.  A doua 
problemă, vin cu o propunere din partea mai multor cetățeni care ar dori să fie afișate pe siteul 
Primăriei toate spațiile publice libere pentru a-și putea exprima dorința de a face diferite, eu 
știu, acțiuni de închiriere sau concesiune, adică să nu mai fie ei obligați să se intereseze pe la 
anumite birouri prin Primărie sau să afle de la anumite persoane, nu știu ce, deci să existe 
undeva pe siteul Primăriei un loc de afișare a tuturor spațiilor. Spațiile libere pe care Primăria 
le poate închiria sau concesiona.” 
 

 Dna Borca-Lucan Laura Valentina:  
                     ”Vă referiți și la terenuri sau doar spații?” 
 

 Dl. Vlad Săndel: 
 ”Și terenuri, tot. Da.” 
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 Dl Secretar Laslău Militon Dănuț: 
 ”Tot domeniul public sau privat?” 

 
 Dl. Vlad Săndel: 
 ”Care sunt disponibile pentru închiriere sau concesionare. Da, mulțumesc, atâta 

am avut.” 
 

 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”O să fac o notificare la Școala gimnazială nr.1, acolo s-au schimbat doamnele 

director poate nu cunosc procedura. O să facem o notificare.” 
 

 Dl Ardelean Daniel-Cosmin: 
 ”Puteți face și la  Grădiniță, că și eu n-am primit nimic, bănuiesc că nu m-oi duce 

eu să le spun.” 
 

 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”A nu, nu.” 

 
 Dl Ardelean Daniel-Cosmin: 
 ”Aceeași problemă o am și eu.” 

 
 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”Acuma așa e cu profesorii mai complicat.” 

 
 Dl Ardelean Daniel-Cosmin: 
 ”Nu am nici un interes să le desființez grădinița că am fost parteneri acolo la 

școala 6, dar asta e.”  
 

 Dl Primar Bobouțanu Dan: 
 ”O să fac, o să cer o notificare, domnul Secretar, către toate unitățile de 

învățământ inclusiv către Grădinițe, Clubul copiilor peste tot unde sunt consilieri locali 
reprezentanți.” 
 

 Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
 ”Da, mergem mai departe, domnul consilier Muzsic.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 

                        ”Da, mulțumesc. Știm că a fost anunțată că vor veni niște zile foarte toride, deci 
caniculă și vroiam să vedem dacă, noi ca și Primărie, am luat în calcul acest lucru și ne-am 
gândit la ceva puncte de hidratare pentru populația din Hunedoara pentru că au anunțat 
temperaturi peste 40 de grade, cred că va fi o problemă și știu că în alți ani s-a făcut acest 
lucru și ar fi bine să îl facem și în continuare.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Am anticipat întrebarea dvs..” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Mulțumesc, dle. Primar.” 
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Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Suntem deja pe drum. Uitați-vă, sunt deja instalate. Primim fotografii deja, de la 

cei care trebuie să muncească pentru cetățean.” 
 

Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Online.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”În timp real. Este un cort instalat la piața Obor. Un punct la fel, la piața Dunărea, 

un punct la Casa de Cultură, mai precis la Galeriile de Artă și totodată, câte o asistentă 
medicală, deci nu doar apă și câte o asistentă medicală la fiecare acest punct de care am 
vorbit.” 
 

Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Este important, foarte bine că se face, apreciem, noi n-am observat acest lucru 

și am întrebat ce se va face, este perfect, foarte bine.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Cred că am și pus pe Facebook.” 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Vin în completarea dlui. Primar și Poliția Locală are în consemn, să fie mai atenți 

la persoane vărstnice.” 
 

Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Da, este un lucru bun, ținând cont că vor veni aceste zile caniculare, să luăm în 

calcul. Inclusiv, cred că cei de la ambulanță sunt într-o stare mai tensionată din cauza acestui 
lucru.” 
 

Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”S-a primit o dispoziție de la Prefectură pentru toate unitățile, inclusiv.” 

 
Dl. Bădin Ion: 
”Dacă îmi dați voie dl. Muzsic, am primit codurile de la Apele Române, este bine 

că a luat preventiv dl. Primar aceste măsuri, Jud. Hunedoara este pe cod verde, deci nu avem 
probleme de temperaturi caniculare. Partea de cod roșu și cod portocaliu sunt în alte zone ale 
teritoriului, dar este bine. Deci suntem pe cod verde.”  
 

Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Este foarte bine, dar o măsură luată preventiv, nu strică niciodată. Voiam să mai 

întreb pe dl. Primar, știu că în ședința trecută, dânsul mi-a spus la solicitarea mea că, va 
prezenta un raport legat de ce s-a întâmplat la Castel, cum s-a întâmplat, ce măsuri s-au luat 
și tot ce a fost acolo. Nu l-am primit încă, dl. Primar. Sau poate este afișat undeva și nu l-am 
văzut noi. Iar alt punct, ieri a avut loc și am fost invitați și apreciem foarte mult acest lucru, că 
la toate evenimentele care sunt organizate de Primărie, noi consilierii local și nu numai, 
suntem invitați, este un lucru foarte bun și țin să mulțumesc pe această cale, dar aș vrea să 
subliniez următorul fapt. Ieri am primit o invitație, consilierii locali, ca la ora 12:30, să fim în 
curtea Castelului și la ora 14, încă eram în curtea Castelului și nu s-a desfășurat acel 
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eveniment. Nu am cerut decât, ca pe viitor să primim măcar un mesaj prin care se spune că se 
decalează ora, pentru că, bănuiesc că nu din vina dlui. Primar sau a celor care s-au ocupat, nu 
s-a desfășurat evenimentul la ora stabilită, dar norma era să se intereseze cineva care are în 
atribuție acest lucru și să ne informeze pe noi, consilierii, că se decalează ora evenimentului 
cu, știu eu, ora 14, 14:30, că să putem și noi să nu stăm în soare și să așteptăm să vină 
caravana respectivă. Sper ca pe viitor să nu se mai întâmple aceste lucruri de necomunicare, 
ca să zic așa. Știu că dvs. în mandatul trecut, erați foarte vehement în ceea ce înseamnă a 
introduce puncte suplimentare pe ordinea de zi și mai ales puncte legate de buget. Tot cu o 
rugăminte venim la dvs., ca punctele legate de bugetul administrației publice locale, nu ni le 
mai trimiteți doar înainte de ședință cu foarte scurt timp, pentru că trebuie studiate în amănunt 
și trebuie văzut exact tot ce se întâmplă. Mulțumesc.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Deci, cu punctele de prim ajutor, am lămurit-o. Cu raportul, putem să-l punem la 

dispoziție, cum este ancheta, ce se întâmplă?”  
 

Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Este o anchetă pe rol, nu putem momentan.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Deci, am spus și data trecută, nu ne interesează ancheta. Pe noi ne interesează, 

măsurile care le-am luat noi ca și Primărie, ce s-a întâmplat. Suma respectivă, bănuiesc că nu 
este secretă. Sunt multe elemente care le-am discutat. Dl. Secretar nu am cerut detalii din 
anchetă. Suntem conștienți că nu ni se pot oferi aceste lucruri.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Cam ce spuneți acum, este tot din anchetă.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Nu. Suma nu cred că este secretă.” 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Detaliile care au putut fi spuse, din câte îmi amintesc, le-a prezentat dl. Primar în 

ședința de data trecută.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar putem să facem o informare.” 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu, dl. Secretar. Noi, ca și consilieri am cerut o informare mai amplă pe care o 

așteptăm în continuare.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. O să avem și o hotărâre de Consiliu Local prin care ne constituim parte 

civilă în proces.” 
 

Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”La momentul când o să ni se solicite de către Parchet.” 
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Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. Trebuie să primim de la Parchet, este adevărat.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Nu m-ați lămurit să știți, dar aștept în continuare. Mulțumesc.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Știți cum e? Așa cum ați spus-o, sună așa a insinuare, că nu vrea cineva să-l 

pună. Este vorba de a respecta ceva. Există un cadru legal, pe care trebuie să-l respecți, că 
până la urmă, din presă am aflat toți mai multe decât din sala de Consiliu. Am aflat din presă, 
de exemplu, că toate camerele de luat vederi care au fost puse de fosta administrație, erau 
puse doar să-i sperie pe hoți, care nu funcționau. Din presă am aflat. Și am aflat multe. Asta 
nu ne împiedică să facem un raport către Consiliul Local și eu chiar solicit să-l facem cu toate 
problemele care au fost dar trebuie să cerem și la Parchet să ni se dea și de acolo să avem o 
expunere clară a faptelor petrecute pentru că este cineva trimis în judecată, da? Plus ceea ce 
am discutat în legătură cu firma de pază. O să se ocupe dl. Secretar.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Mulțumesc!” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Anunțul pentru consilieri, acum eu îmi cer scuze în numele celor care au 

organizat evenimentul, chiar dacă nu-i cunosc. Da, așa este frumos să anunțăm că se întârzie. 
Pe viitor o să cer compartimentului să fie mai atent la aceste detalii. În continuare sunt 
împotriva introducerii pe ordinea de zi a punctelor suplimentare, nu m-am schimbat. Dacă fac 
o statistică, o să vedeți că într-un an de zile nu am introdus pe ordinea de zi atâtea puncte, 
câte au fost introduse la o singură ședință și sunt adeptul să fie introduse din timp și citite. 
Țineți minte că la o ședință am avut 17. Să nu ne facem că am uitat. Acum au fost 3 și mi s-a 
explicat că ar mai fi trebuit să vă mai chem o dată și cum să vă mai chem încă o dată? Acum 
hai să le introducem. Și eu sunt de acord cu dvs. Acum la proiectul cu Bugetul, doar au uitat 
ceva să treacă, niște cote. Nu vorbim de lucrări de investiții, de altceva, dar în continuare 
rămân adeptul acestui mod de lucru, ca dvs. să aflați din timp tot ce este pe ordinea de zi, 
totodată sunt adeptul ședințelor extraordinare sau de îndată doar când ”arde” ceva, nu de 
dragul de a fi făcute. Chiar nu vreau să abuzez de timpul dvs.” 
 

Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Mulțumesc, dl. Primar.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Mulțumesc și eu.” 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”S-a discutat despre locurile de joacă pentru copii. Am observat că în Hunedoara 

există locuri de joacă pentru copii cam până la 10 ani. Cei care sunt peste 10 ani, nu-și mai 
găsesc locul în acele spații de joacă deja construite, dar vedem că ei totuși se duc acolo și le 
distrug. Nu cred că din rea-voință, dar probabil fiind mai mari, având altă greutate, având alt tip 
de comportament, de joacă, până la urmă, respectivele componente ale locului de joacă, se 
distrug. Haideți să găsim pentru ei soluții, fiindcă copiii sunt și până la 18 ani. Pentru fete este 
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mai simplu. Ele au alte preocupări, putem să găsim alte soluții, dar la băieți, băieții sunt mai 
zvăpăiați, joacă fotbal, handball, volei și așa mai departe, chiar mă gândeam zilele trecute să 
găsim soluție să deschidem de la școli porțile, acolo unde există și pază și să putem să oferim 
terenurile de joacă pentru copii. Școlile au terenuri. Acele terenuri stau nefolosite în vacanță. 
Haideți să le folosim pentru copii. Să nu mai escaladeze zidurile, că ei asta fac, da? Ilegal, sar 
gardul, se joacă acolo. Haideți să le oferim posibilitatea să fie totul legal. Să intre să se joace 
pe terenurile respective care oricum sunt folosite, vă repet. În altă ordine de idei, conform 
statisticii comunicate de Ministerul Muncii și Justiției Sociale, la data de 31.03.2017, în Jud. 
Hunedoara, există 1266 de copii cu nevoi speciale. Orașului nostru, revenindu-i un număr de 
aproximativ 170. Ceea ce solicit, este să nu-i excludem de la o viață normală pe acești copii și 
să le oferim posibilitatea de a se bucura și de a se juca în aer liber, alături de ceilalți. Cum în 
București, există deja locuri de joacă adaptate și pentru astfel de copii, la fel și în Cluj, 
Miercurea-Ciuc sau Timișoara, vă rog a lua în calcul utilarea spațiilor existente din oraș, de 
așa natură, încât să beneficieze de le și acești micuți încercați de soartă. De exemplu, se 
poate înlocui un scaun normal de leagăn, cu unul special dar care poate fi folosit fără 
probleme și de ceilalți copii. Voi da un exemplu pentru cei care nu cunosc Bucureștiul. Există 
în parcul Floreasca un loc unde sunt niște leagăne, mari albastre din plastic, un ansamblu de 
rampe, căsuțe de lemn și așa mai departe. Acela este un loc de joacă, adaptat pentru copii cu 
dizabilități. Nimeni nu știe, dar toți copiii se joacă în el. Acele locuri speciale sunt de fapt pentru 
toți copiii și nu trebuie să ne imaginăm că este ceva complet SF(Science Fiction), să ai un loc 
de joacă adaptat pentru copii cu nevoi speciale. A doua problemă. În urma sesizărilor scrise 
către Garda de Mediu și către Agenția pentru Protecția Mediului Hunedoara, precum și a 
răspunsurilor primite, reiese că în Hunedoara, la Poarta Zgurii, la Hala Mecanică 3, pe malul 
stâng al râului Cerna, există încă 3.000 de tone de deșeuri ce au un conținut ridicat de plumb, 
iar Instituția Prefectului ne anunță că un alt depozit, în cantitate de 700 de tone, a fost ridicat și 
valorificat la export din 2015. Deci din 3.700 de tone de deșeuri, mai avem 3.000. Prin urmare, 
vă solicit sprijinul, astfel încât să putem să găsim o soluție să scăpăm de aceste deșeuri cu 
reziduuri de plumb și importantă concentrație de arsen, extrem de toxice și potențial poluant 
pentru apă și sol. În altă ordine de idei, peste 2 luni va venii toamna și doamnele gospodine 
din oraș vor dori a începe a coace vinete, ardei și ale legume pentru pregătirile de iarnă. Vă 
propun să găsim un amplasament în jurul orașului pe care să-l amenajăm în așa natură, încât 
persoanele ce doresc a efectua aceste activități, să aibă posibilitatea de a le rezolva în aer 
liber, fără să mai producă miros și fum în propria casă, să poată face mai repede și mai bine 
diversele legume. De exemplu în București, sunt asemenea spații, unde se pot, nu numai în 
timpul toamnei, ci și în primăvară, vară, merge lumea, mici, grătare și așa mai departe. 
Gândiți-vă că nu toată lumea are o casă de vacanță sau una la sat, unde să meargă și să 
desfășoare aceste activități. Ar fi chiar ocazia ca soțiile, mamele sau surorile noastre și chiar 
bărbații, că la urma urmei, nu o să le lăsăm singure, să poată presta nu numai această muncă, 
ci să și socializeze. Va fi un loc unde se va putea distra lumea. Să simtă această activitate ca 
fiind una provenită nu numai din hărnicie, ci necesitatea de a pregăti de-ale gurii, ci și din 
dorința de a îmbina utilul cu plăcutul, de a se simți bine în comunitate. Schimbat rețete, filmat 
rezultate culinare, povești despre copii și așa mai departe. Alt punct ar fi, umbrelele de pe 
Lipscani. În ultima vreme au apărut o mulțime de discuții legate de reamenajarea străzii 
Lipscani cu umbrele, lucru de altfel, lăudabil, iar inițiativa fostei administrații, este una reușită. 
Vă rog a ne spune doar, exact, cine a cumpărat umbrelele și la ce cost, astfel încât orice fel de 
speculații să fie scoase din discuție. Lucrarea de pe str. George Enescu, acum sunt 3 luni de 
zile de când au început lucrările pe str. George Enescu și încă nu se vede finalizarea lor, iar 
din momentul în care s-a și spart trotuarul, societățile din zonă, chiar au avut de suferit, 
pierzând clienți ce nu se mai arată dispuși a consuma cafea sau mâncare într-o zonă plină de 
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praf. Cum comercianții din zonă sunt Hunedoreni care își plătesc impozitele și taxele către 
Stat, vă rog a interveni pe lângă cei ce efectuează lucrările, astfel încât, să le finalizeze mai 
repede, iar privații de pe strada respectivă să beneficieze pe deplin de beneficiile economice 
aduse prin clienți în cadrul sezonului de vară. O altă problemă ar fi afacerea Bosch. Ținând 
cont de declarațiile contradictorii ale Consiliului Județean și ale Prefecturii, prin intermediul 
celor ce le reprezintă la cel mai înalt nivel, precum și de afirmațiile prezentate în Ziarul Replica, 
vă rog a ne declara clar, ferm și deschis despre ce este vorba, ce discuții au avut loc, cu cine, 
ce concluzii s-au tras, dacă există așa ceva și ce ne-ar putea oferi viitorul legat de atragerea 
unor investitori în Hunedoara. Iar ultimul punct, este asfaltarea străzii Turnătorului, unde în 
comparație cu alte străzi, în acest caz nu s-a decopertat trotuarul, doar se astupă gropile 
vechi, peste care se va turna direct bitum, lucru care nu cred că este corect. Și nu cred că 
acest mod de lucru este menționat în Caietul de sarcini. Vă rog, a lua legătura cu cel ce 
construiește, astfel încât să poată corecta lucrarea și să beneficiem de străzi și trotuare bine 
executate, nu care să pleznească după prima iarnă. Vă mulțumesc.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Deschiderea terenurilor de fotbal în vacanțele școlare, am discutat-o mai demult 

cu directorii, acolo unde există pază și totodată și posibilitatea pentru persoanele adulte, să-și 
închirieze. Au și trecut prin Consiliu de Administrație chiriile pentru aceste terenuri. Problema 
deșeurilor a fost discutată de câțiva ani de zile. Primăria Hunedoara face notificări. Nu poate 
cheltui din bugetul propriu bani ca să ducă deșeuri pe un domeniu privat. Este problema 
Prefecturii și  Gărzii de Mediu iar eu am discutat-o când eram Viceprimar de nenumărate ori. 
Lucrurile s-au mișcat într-o anumită direcție, mai departe nu vreau să mă pronunț și să fie 
interpretat cuvântul meu. Exact ce s-a făcut în mandatul trecut cu privire la aceste deșeuri, 
exact asta avem dreptul să facem și acum. Notificări. Grătare pentru gospodine, ar fi bună o 
zonă de picnic, este adevărat, dar nu prea avem unde. La pădurea Chizid nu avem voie. Este 
arie protejată.” 
 

Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Putem găsi altă zonă. Să fie la lizieră.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Altă zonă, între blocuri.”  

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”La liziera pădurii. În București, este într-un parc central.”  

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Arie protejată. Mi s-a explicat până unde este aria protejată. Am vrut într-adevăr 

la pădurea Chizid să facem așa ceva. Trebuie să identificăm un teren.  Chiar suntem și obligați 
să avem, dar nu avem terenul. Nu toate orașele au teren pentru așa ceva. Lucrările pe str. 
George Enescu, tergiversează, dar nu din cauza noastră. Noi vrem să îngropăm toată rețeaua 
aeriană în pământ, deci nu vom mai avea cabluri pe stâlp și vom schimba și stâlpii. Când au 
început lucrările, de regulă, știți cum se întâmplă la noi la români, decopertăm, asfaltăm și 
după o lună de zile, se trezea ”Dorel” că nu a verificat conducta de apă și care s-a spart. Ca să 
nu se întâmple lucrurile acestea, am pus la aceiași masă constructorul străzii, societatea Apa 
Prod, societatea Luxten și am notificat și ceilalți beneficiari de rețele, cum ar fi Vodafone și nu 
mai știu cine din zonă. Lucrurile sunt întârziate, pentru că și cei de la Vodafone nu au răspuns, 
cei de la Luxten, au așteptat după ei, constructorul așteaptă după toți la un loc. Când am 
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început să schimbăm conducta de apă, ne-am dat seama că de fapt, și-au dat seama, foarte 
bine au făcut, că era pe o distanță mult mai mare afectată și am introdus conductă nouă de 
apă. Se va face cel puțin un lucru bun. Este în întârziere. Lucrările nu sunt, poate tot timpul 
făcute în pași reali, dar important este să facă bine și mulțumesc că mi-ați atras atenția pentru 
str. Turnătorului. Îl voi chema pe dirigintele de șantier la mine, chiar acum. Sunt și eu curios să 
vedem ce este acolo, pentru că mai avem și diriginți de șantier care sunt plătiți din bani publici 
și trebuie să-și facă datoria. Afacerea Bosch? Nu a existat nici o afacere Bosch. Ați citit bine în 
ziar. Cineva speculează? Păi, ați venit cu cineva la mine și nu l-am primit eu vreodată? Eu 
sunt primul interesat să primesc. Aud tot felul de lucruri. Acum că ne atacăm politic, o dovadă. 
Am cerut de la, chiar și astăzi se lucra la situația asta, de la Compartimentul de Informații cu 
Cetățenii, toate solicitările care le avem. Că orice solicitare, se face prin CIC, că așa este 
normal, ca să-ți pună la dispoziție documente. Nu există așa ceva. Culmea este că m-a sunat 
în seara aceea Primarul de la Simeria, zice:” Nu fi supărat, de fapt despre tine n-a fost vorba 
niciodată. Pe ei îi interesează infrastructura de cale ferată. Nu are nici o legătură cu tine.” Nu 
au fost oamenii aici. Și dacă vine cineva, se presupune un alt aspect. Vine cineva și nu poți să-
i oferi ceea ce dorește, este de vină Primarul sau Consiliul Local? Sunteți dvs. de vină? Am 
văzut că și dl. Baloșin a spus că puteam să-i dăm din Eco Sid. Cum să-i dăm din Eco Sid? 
Cum îi dați din Eco Sid? Teren care nu este ecologizat. Cine îți ia teren neecologizat din Eco 
Sid? Cu problemele care le are Eco Sid-ul, cu notările acelea, cu toate celelalte probleme, știți 
bine. Acum probabil că ați vrut să spuneți că există…” 
 

Dl. Baloșin Nicolae: 
”Dacă mi-ați adresat o întrebare, pot să răspund. Notificările eu știu că nu mai 

sunt.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Avem teren ecologizat acolo? Despre ce vorbim? Știți mai bine decât mine. Ați 

vrut să fiți amabil, dar nu era cazul. Deci, încă o dată, nu a fost nimeni la absolut nici o discuție 
cu mine. Nu ș-ia manifestat intenția nimeni cu mine personal să discute așa ceva. Foarte bine 
dacă vrea să vină cineva, dar cred că și dvs. ați mai purtat discuții și ați mai adus la mine, nu 
mai știu cine dintre dvs. ați mai adus pe cineva. Am tot felul de solicitări, avem un dosar întreg 
de solicitări scrise. Cu scris, nu cu povești. Da, abia așteptam să vină cineva să-i trebuiască 30 
și ceva de ha, numai că știți bine, Parcul Industrial are 20 de ha, singurul loc ecologizat. 
Celelalte nu sunt ecologizate. Acolo așteptăm fondurile europene pentru ecologizare, pe urmă 
poți să le pui la dispoziție. Să facem 2500 de locuri de muncă, nu ar fi rău. Să le facem, să le 
ocupăm, sigur, dar nu pe povești și pe atacuri. Eu pot să probez oricând. Interesul meu este să 
vină, eu nu am în spate afaceri private care să oprească pe cineva să vină. Eu solicit să vină. 
Nu pot fi făcut eu vinovat că cineva își imagina că vrea să vină, dar ști, n-a mai venit. Bănuiesc 
că ați citit și declarația mea și este dată în cunoștință de cauză.” 
 

Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Absolut. De aceea era necesar, ca să o expuneți în fața Consiliului Local.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Oricine dorește să vină, este binevenit. De ce l-ar opri cineva să vină aici să se 

informeze. Azi dimineață, era pe biroul meu, o nouă solicitare din partea unei firme austriece, 
care a fost la mine, care s-a înregistrat că a venit la mine, care a spus ce vrea să facă, să-i 
pună la dispoziție extrasele CF după terenurile noastre de la intrare în Hunedoara, acolo îl 
interesează, planul drept pentru a construi ceva. Cum să nu? Dna. Violeta Rusu, a intrat 
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imediat ”în pâine” și zic :”acum îmi dați. Până la ora 15, să fie trimise toate”. Deci nu vorbesc 
decât de fapte concrete, nu de fabulații. Că am auzit, că s-ar părea, că…, nu există așa ceva. 
Și nu va exista niciodată.”  
 

Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Perfect și mulțumesc. Legat de umbrele, vă rog.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”O să verificăm exact cât au costat.” 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Deci le-a cumpărat cealaltă administrație, să înțeleg. Adică să fie foarte clar. 

Sunt lucruri care nu sunt înțelese, nici măcar de mine. De aceea vă și întreb?” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu. Umbrelele sunt noi. Ce umbrele mai pot fi recuperate după ce au stat în 

soare atâtea luni de zile? Umbrelele sunt noi.” 
 

Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Am înțeles.”  

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă le puneam vechi, spuneați că le-am pus urâte. Sunt noi. Și era o investiție 

făcută, tot scheletul care este acolo. Dar sunt mai ieftine decât cele de anul trecut.” 
 

Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ok. Am înțeles.” 

 
Dl. Bârgău Sebastian 
”În 2005, Consiliul Local a făcut un contract de asociere cu firma T&O 

reprezentată de dl. Crișan. Acest contract este ca urmare a Hotărârii de Consiliu nr. 265 și la 
pct. 3, pct. 1, alin. 1, scrie următoarele: ” S.C. T&O PRODCOM S.R.L., Hunedoara, contribuie 
la asociație cu următoarele: în numerar și în natură cu toate bunurile și serviciile necesare 
amenajării pe terenul care face parte obiectului prezentului contract, a unei zone de agrement 
și recreere pentru locuitorii Municipiului Hunedoara, constând, cel puțin în amplasarea a 20 de 
mese pentru șah, table, joc de cărți, realizarea unui loc de joacă pentru copii cu toate dotările 
necesare, o expoziție permanentă de sculptură realizată în colaborare cu artiști plastici, 20 de 
băncuțe pentru odihnă, 10 balansoare și amenajarea fântânilor arteziene existente.” Eu sunt în 
Hunedoara din 2007 și nu am văzut niciodată fântânile arteziene din Parcul Central 
funcționând, în condițiile în care dl. Crișan a primit de la Consiliul Local și Consiliul Local și-a 
îndeplinit partea de contract și anume că plătește acum undeva, la 90 de bani/mp de 
mausoleu sau ce gară este acolo, aș ruga Consiliul Local să insiste ca dl. Crișan să își 
respecte partea de contract și anume punerea în funcțiune a fântânilor arteziene. Vă 
mulțumesc.” 
 

Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț:  
”Vom transmite solicitarea dvs. Compartimentului Contracte Concesiuni, pentru a 

verifica și a lua măsurile care se impun.” 
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Dl. Mititelu Marin: 
”În primul rând aș dori să vorbesc despre mizerie, la propriu și la figurat. Este 

vorba de A.D.I. Deșeuri care a fost înființată în 2010. Timp de 5 ani, nu s-a făcut nimic la nivel 
județean, este foarte important, nu este vina dvs., dar vom fi cei mai păgubiți. O să vă explic 
într-un minut. Au primit bani, tovarășul Dan Stoian, care este încă în funcție, și Ioan Prip, 
”cărătorul de geantă” al ”turnătorului”…..Acum noua administrație, încearcă să rezolve lucrurile 
acolo. Va fi foarte greu, pentru că a fost o asociere la ordin, că așa se lucrează la securitate și 
sunt 49 de entități administrative. Municipii, orașe și comune. Eu am trimis de acum 3 ani de 
zile o soluție tehnică, pentru că eu m-am și mirat cum au primit bani și fonduri europene. Este 
adevărat, în 2010 pentru o groapă de gunoi, pentru că asta este, o groapă de gunoi. O să vă 
trimit, dacă nu astăzi, în week-end am timp, o să vă trimit să vedeți că pe lângă situația 
pușcăriilor, suntem în pericol de a fi ca țară introduși cu…exact pentru aceste gropi de gunoi. 
Din anii ”80 nu se mai fac gropi de gunoi în Europa. Chiar dacă era sortat gunoiul menajer, cel 
care era bio, a fost compactizat, băgat în gropi și știu o firmă de consultanță Holmed, cea care 
a făcut Parcul Industrial, Popescu Liviu fiind hunedorean de-al nostru și el mi-a explicat 
de…acum mulți ani. Au început să fermenteze și au trebuit să spargă acele gropi să iese 
gazele. Acum sunt uzine ecologice. Se sortează, se obține căldură, apă caldă și energie 
electrică. Nu se bagă în gropi la Bârcea. Cei care au făcut groapa de la Bârcea, ar trebui să 
meargă la câteva sute de metrii, acolo, cu cătușele, pentru că este o crimă acolo. Și eu vă 
spun ca se va ajunge și o să vă dau soluția. În 6 ani de zile să amortizeze, veți fi amenințați, că 
dacă vă retrageți, trebuie să dați banii înapoi. Soluția va fi, fiecare entitate, unitate administrativ 
teritorială, să se descurce, pentru că Hunedoara este cea mai păgubită și dacă se va lua gunoi 
pe persoană, exact cum s-a spus aici, va fi familii cu 4 persoane care nu-și vor permite, nu să 
nu plătească gazul, să nu plătească gunoiul. Mai mult decât atât, nimeni nu vorbește de 
gunoaiele mari. Adică, dacă depune cineva mobilă sau moloz, nu se poate. Soluția tehnică pe 
care o s-o trimit, o să vedeți că are asemenea chestii. Sunt niște cruzete speciale, în care se 
topește gunoiul acela de la construcții, se pun niște aditivi, se face pastă pentru construcții. 
Mobila la fel, se granulează. Deci nu se bagă în pământ să afecteze apa freatică și să dăm de 
alte nebunii și încă o dată, avem probleme cu asta. O să vedeți, eu nu am vrut să fac tămbălău 
și nu vreau ca acest Consiliu Local, indiferent de culorile politice să sufere pentru ce au făcut 
alții înainte. Repet, exact cum a spus în pauză Bogdan Giurgiu, este problema Consiliului 
Județean că dl. Dan Stoian, apropos de propagandă, dvs. știți ce sume fabuloase s-au dat 
pentru propagandă? Emisiuni televizate, radio, pixuri, mape, eu nu am văzut așa ceva. Ați 
văzut dvs. la cei 430.000 cât are județul, să fie vreun pix, pe care să scrie: ”nu mai aruncați 
gunoiul, haideți să-l păstrăm frumos” și așa mai departe? Și acum au vrut să facă din nou și 
spre cinstea dlui. Gligor de la PNL, trebuie să recunosc, în Consiliul Județean, acum 2 ședințe 
s-a blocat o nouă, de ce? pentru că trebuie să ținem ziariștii care de ani de zile nu spun de 
furturile si de crimele administrative care s-au făcut aici. Adică hai să mai plătim televiziunea, 
hai să mai plătim, toți ziariștii au PFA –uri și primesc bani și sinecuri. Cu au fost 2 turnători la 
Călușeru care primeau pentru Opera Nights, o grămadă de bani. Este vorba de Alexandru 
Gurean, condamnat și de tovarășul Nicolae Gavrea. Deci să mai termină cu mizeriile acestea. 
Soluția tehnică este următoarea. Uzină ecologică, spre ea trebuie să ne îndreptăm, să vedem 
și probleme juridice cum scăpăm de ele, nu se poate rezolva o problemă unde sunt 49 de 
decidenți. Deva este aproape și întâmplător sau nu, cel care va fi, că va fi numai un operator 
de salubritate, dată fiind forța financiară, probabil cel de la Deva. Păi pe noi ne va costa mai 
mult. Și la apă. Vă rog să vă uitați la chitanța de la apă să vedeți. Nouă ni se ia 90% și la Deva 
75%. De ce plătesc eu mai mult, când sunt la fel la Apa Prod și la Aqua Prest la care sunt aici? 
Lucrurile acestea trebuie luate rând pe rând. Asta este o problemă. A doua, vreau să nu fiu 
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înțeles greșit. Nu sunt xenofob, cumnatul meu este ungur, am prieteni evrei, maghiari și așa 
mai departe. Din păcate, spun de vreo 2 ani un lucru. În 27 luna aceasta, am primit de la ANI, 
faptul că dl. Bende Barna Gavril este în incompatibilitate conform art. 84, alin. 1, lit. e, unde 
spune:”apariția stării de incompatibilitate”, este adevărat că acolo spune, managerul, are 
contract de management, iar membrii, Consiliului Director, Directorul Medical, în acest caz, dl. 
Bende, fiind acolo, are contract de administrare. Numai faptul că a apărut, trebuie, dacă ar 
avea onoare și nu este Grindeanu 2 pe variantă maghiară, ar trebui să-și dea demisia. Cu atât 
mai mult, au venit milioane de euro, acest om care a furat și v-am trimis adresă, nu numai 
55.000….”  
 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dl. Mititelu” 

 
Dl. Mititelu Marin: 
”Acest om trebuie schimbat.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dl. Mititelu, faceți atac la persoană. Consiliul Local ascultă, dar nu puteți să 

faceți atac la persoană.” 
 

Dl. Mititelu Marin: 
”Eu v-am spus. V-am făcut adresă și aștept răspuns.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Cu furatul și cu acestea. Deocamdată sunt în instanță, speță, se judecă.” 

 
Dl. Mititelu Marin: 
”Haideți să vă spun.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu în fața Consiliului Local faceți atac la persoană, am rugămintea asta.” 

 
Dl. Mititelu Marin: 
”Dar nu este atac la persoană. Știți ce înseamnă conflict de interese?” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dl. Mititelu, vorbeam de aceea cu furatul.” 

 
Dl. Mititelu Marin: 
”Păi a furat, domnule, cum? Să mă dea în judecată.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Încă o dată, vă rog. Limitați-vă la ceea ce aveți de spus.” 

 
Dl. Mititelu Marin: 
”Bine. Îmi cer scuze. N-a furat.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
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”Vi le accept.” 
 

Dl. Mititelu Marin: 
”A înconjurat niște bani, așa, prin Cluj, prin altă parte și prin alte firme. Eu vă 

spun, am mers în paralel cu această, să spunem, soluție administrativă și cu cea penală. Nu 
aș vrea ca acest Consiliu Local, cu dvs. să vedeți cum îl ia D.N.A. –ul din fața bolnavilor, cum 
ridică documente pentru hoțiile trecute, nu pentru acestea. Și nu am nimic personal cu 
dumnealui. Dumnealui și-a mai dat demisia o dată. Și-a dat prima dată soția și s-a dus la 
Consiliul Județean până în 2016, după care în Marea Britanie.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Am înțeles. Următoarea problemă.” 

 
Dl. Mititelu Marin: 
”Atât. Vă mulțumesc. Vă rog să-l schimbați. Au fost bolnavi care nu au fost 

externați pentru că nu au avut 15 pentru coplată. Iar acest om nu poate să administreze 5 
milioane sau 7 milioane de euro, pe care le va primi Spitalul. El, ca director medical va distribui 
banii. Nu se poate. Este imoral. Vă mulțumesc. Aștept răspunsul. Eu merg în paralel.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Veți primi un răspuns.” 

 
Dl. Mladen Cristel – delegat sătesc Hășdat 
”Ca și alți copii din Hunedoara și cei din Hășdat au luat vacanța și prin asta vreau 

să spun că zilnic în fața Căminului Cultural și la Școală, se adună copiii din Hășdat și nu au 
unde să-și desfășoare activitatea de joacă, pentru că geamurile de la Cămin sunt sparte, ușa 
este blocată pe dinăuntru, avem o masă de ping-pong care este în stare de funcționare, nu 
mai este strânsă și plus de asta aș dori ca să vină cineva să vadă starea Căminului și să 
vedem ce putem face cu acești copii. Altă problemă, este faptul că proprietarul de la fosta 
fermă de la Hășdat, are de jur împrejur gunoaie și iarbă de 1 metru, iar pe partea carosabilă 
unde este făcut trotuar cu dale, nu se poate circula din cauza acestor ierburi care sunt foarte, 
foarte mari. Ultima problemă. În calitate de arbitru de box, vreau să spun că luna trecută, la 
începutul lui Mai, am avut 3 finaliști la copii la box, dintre care, unul a luat locul I, iar 2 locul II. 
Vă mulțumesc.”   
 
              
 
 

 
 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 
                                                Laslău Militon Dănuț 
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